



人妖歌舞表演  
Alcarza Cabaret Show

新加坡  
Singapore

# THAILAND, SINGAPORE & MALAYSIA

## 10天泰國、新加坡、馬來西亞享樂遊

暢遊：曼谷、芭提雅、珊瑚島、新加坡、新山、馬六甲、雲頂高原、吉隆坡

### 行程特點

- ★ 暢遊新加坡渡假勝地聖淘沙島及芭提雅水上市場 / 珊瑚島暢泳。
- ★ 表演節目：世界聞名的人妖歌舞及藝城激光民族歌舞表演。
- ★ 暢遊馬來西亞之馬六甲、新山、雲頂高原及吉隆坡。
- ★ 品嚐地道美食 - 泰國火鍋晚餐 + 馬來西亞地道肉骨茶及娘惹菜。

### UNIQUE FEATURES

- ★ Visiting Sentosa Resort Island in Singapore and the Floating Market & Coral Island in Pattaya
- ★ Entertainment shows : Alcarzas Cabaret and Alangkarn Culture Shows
- ★ Touring Johor Bahru, Malacca, Genting Highlands and Kula Lumpur in Malaysia
- ★ Tasting Thai typical hot pot dinner and Malaysian Nanya & Bak Kui Teh cuisine

#### DAY 1 原居地 → 曼谷 Home City → Bangkok

是日由原居地出發，乘搭豪華客機飛往泰國首都曼谷。  
Depart from home city for Bangkok, the capital of Thailand.

#### DAY 2 曼谷 Bangkok

是日抵達泰國首都曼谷，專人迎接於機場，專車送往酒店。  
住宿：5 ★ Swiss'otel Le Concorde Hotel 或同級  
Upon arrival at airport, the tour will be greeted by a local guide who will take all to a hotel for rest.

#### DAY 3 曼谷 ~ 花卉市集 ~ 鄭王廟 ~ 藝術皇宮 ~ 芭提雅 ~ 人妖歌舞表演 Bangkok ~ Flower Market ~ Temple of Dawn ~ Art of the Kingdom ~ Pattaya ~ Alcarza Cabaret Show

早餐後，前往中國城，花卉市集，曼谷古都，乘船到湄南河的對岸鄭王廟，上高塔觀賞曼谷古都和大皇宮的景象，陣容很是壯觀，再經民主紀念碑，到五世皇銅馬廣場去參觀“藝術皇宮”，此宮內展覽著皇朝無價之寶，金碧輝煌，匯集了泰國的手工藝術、雕刻及裝潢人才的藝術精萃，宮殿內的壁畫更是在五世皇時代，請義大利的名畫家畫下的泰國史記。下午驅車前往有『東方夏威夷』之稱的芭提雅。增設道地的泰式晚餐。再前往欣賞世界聞名的人妖歌舞表演。

住宿：5 ★ Aiyara Grand Hotel 或同級 (早、午、晚餐)  
After breakfast, all will visit the China Town, the Flower Market and the old Bangkok City. The tour will then ride on a boat to the opposite side of the river to visit the "Temple of the Dawn". The Exhibition of the "KINGDOM OF ART" will be the next destination where the country's precious master-piece of Arts are on display. The tour, after lunch, will proceed on to the famous beach resort - the Pattaya. All will enjoy an authentic Thai dinner, after which a World Class Alcarzas Cabaret Show will be staged for the enjoyment of all. (B/L/D)



四面佛  
4-Face Buddha

#### DAY 4 芭提雅 ~ 珊瑚島 ~ 典型水上市場 ~ 豪華歌劇院式泰國文化舞蹈表演 Pattaya ~ Coral Island - Model Floating Market ~ Alangkarn Hi-tech Cultural Show

早餐後乘快艇往珊瑚島，抵達後團友可自費參加島上各項水上活動，如降落傘、水上電單車、海底漫步等。此島沙細水清，中午享用燒烤海鮮餐。餐後返回芭提雅。下午參觀模式水上人家，古時泰國鄉下人家都把屋子建在河邊，人人屋前都停了小船作為交通工具。今晚特備節目是前往投資千萬泰幣的“藝城”，先吃自助晚餐，再到最新式，最豪華的歌劇院去欣賞泰國文化民族歌舞表演，舞臺的電腦設備，令人目不暇給，留下深刻的印象。

住宿：5 ★ Aiyara Grand Hotel 或同級 (早、午、晚餐)  
After breakfast, all will ride on an exciting speed boat trip to the beautiful Coral Island where all kinds of water activities are available to all. A sumptuous BBQ seafood basket lunch will be served before returning to Pattaya. The afternoon will be spent visiting the Floating Market, and a Hi-tech computer ALANGKARN Culture show will be presented while all enjoy a buffet dinner. (B/L/D)



花卉市集  
Flower Market

**DAY 5** 芭提雅 ~ 騎大象 ~ 世界珠寶博物館  
~ 曼谷 ~ 四面佛  
Pattaya ~ Elephant Riding ~ World  
Gems Museum ~ Bangkok ~ Four  
Faces Buddha

早餐後，離開芭提雅，回程曼谷，途中前往暹羅大象園騎大象，泰國人相信大象是“吉祥”的象徵，然後前往參觀世界珠寶博物館，泰國人也是以紅，藍寶石的雕琢為榮，手飾華麗，團友可自由選購心愛之珠寶手飾。繼而購買廉價物美的燕窩，皮具用品等，午餐後，回到曼谷市，前往參觀新的曼谷市容，到處高樓大廈，商場林立，市中心的四面佛，更是煙火熏天，晚餐特別為您安排去品賞泰國有名的火鍋等。

住宿：5 ★ Swiss'otel Le Concorde Hotel 或同級  
(早、午、晚餐)

After breakfast, proceed to the Siam Elephant Park where one may experience first-hand riding on an elephant. Visits will also be made to The World Gems Museum, Snake Farm and Leather Center. After lunch, return to Bangkok to visit the new Bangkok city and the popular "4 Faced Buddha" after which the Thai hot-pot dinner will be served. (B/L/D)



大象表演  
Elephant Show

**DAY 6** 曼谷 ✈️ 新加坡 ~ 花芭山 ~  
聖淘沙島 ~ 新山  
Bangkok ✈️ Singapore ~  
Mount Faber ~ Sentosa Island ~  
Johor Bahru

早餐後飛往亞洲經濟強國~新加坡，到達後前往新加坡第二高山『花芭山』，您可欣賞新加坡之美麗景色。再搭乘空中纜車往渡假勝地聖淘沙島，欣賞各種熱帶花草。遊覽新加坡市區，包括民族紀念碑、國會大樓、獅頭魚尾像等名勝。晚餐後，前往馬來西亞新山。

住宿：4 ★ Thistle Hotel 或同級 (早、晚餐)

Upon arrival in Singapore by flight, coach to Mount Faber, where all will have a panoramic view of the city. Later on, proceed to Santosa Island by cable car, followed by a city tour including Merlion Park, Padang, China Town and Botanic Garden. After dinner, transfer to Johor Bahru for an overnight stay. (B/D)



傳統舞  
Thai Dance

**DAY 7** 新山 ~ 馬六甲  
Johor Bahru ~ Malacca

早餐後，上午乘專車前往馬六甲古城，遊覽古老之華人廟宇青雲亭、葡萄牙城門、大鐘樓、三婆廟等。晚餐品嘗地道娘惹菜。

住宿：4 ★ Bayview Hotel 或同級 (早、午、晚餐)  
After breakfast, coach to Malacca to visit the Dutch Square, King's Well, China Hill, and Sam Po Temple. In the evening, Nonya cuisine will be served. (B/L/D)

**DAY 8** 馬六甲 ~ 吉隆坡  
Malacca ~ Kuala Lumpur

早餐後乘專車前往吉隆坡市區觀光，包括國家、英雄紀念碑、回教寺、唐人街、國會大樓、獨立廣場、Perdana博物館及吉隆坡市中心新的地標一國油雙塔樓坐落於(Kuala Lumpur city centre) 簡稱KLCC雙子塔，團友不忘拍照留念。及後參觀“咖啡”城及土產店。午餐或晚餐品嘗地道肉骨茶。

住宿：5 ★ Grand Dorsett Hotel 或同級  
(早、午、晚餐)

Coach to Kuala Lumpur. Highlights of the city tour includes National Mosque, National Monument, King's Palace, Independence Square, Perdana Gallery and Kuala Lumpur City Centre (Twin Tower), followed by visits to the "Coffee Town" and a shop for local products. Bak Kut Teh will be served during lunch or dinner. (B/L/D)



馬六甲王朝博物館  
Malacca Museum



黑風洞  
Batu Caves

**DAY 9** 黑風洞 ~ 雲頂高原  
Batu Caves ~ Genting Highlands

享用早餐後，乘專車前往神秘的黑風洞，沿著二百七十二級階梯，進入此擁有巨型鐘乳石從高高的洞頂垂下，非常可觀。之後前往海拔六千尺高之雲頂高原。團友可自由參加酒店內各項娛樂活動。午餐或晚餐品嘗地道咖哩魚頭。

(註：賭場內，禁穿背心，拖鞋及短褲)  
住宿：5 ★ Grand Dorsett Hotel 或同級  
(早、午、晚餐)

After breakfast, proceed on to the Batu Caves, where one will walk up 272 steps to finally reach the cool interior of the caves. After leaving the caves, all will go up the Genting Highlands which stand at an altitude of 6000 feet and known as the "Monte Carlo of the Orient", and where all sorts of games will enthrall visitors. Return to Kuala Lumpur for a curry fish head dinner. (B/L/D)

**DAY 10** 吉隆坡 ✈️ 香港 ✈️ 原居地  
Kuala Lumpur ✈️ Hong Kong ✈️  
Home City

早餐後送往吉隆坡機場，乘客機經香港飛返原居地；或免費停留香港後，自選日期自行乘機飛返原居地。(早餐)

Depart Kuala Lumpur on a pleasant flight bound for home. A stop-over in Hong Kong may be arranged with no extra charge. (B)



吉隆坡  
Kuala Lumpur